
Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 29 pazdziernika 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 10.30 otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych i jest zachowane kworum wladne do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 10 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Przygotowanie do akcji zimowej.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad.3.

A tym punkcie Pan Przewodniczacy KGOSiR Henryk Nowak przekazal glos Pani Wójt.

Zimowe Utrzymanie Dróg na terenie Gminy Ksawerów w sezonie 200912010

Zimowe utrzymanie dróg sa to prace majace na celu zmniejszenie lub ograniczenie zaklócen

ruchu drogowego wywolanych takimi czynnikami atmosferycznymi, jak sliskosc zimowa oraz

opady sniegu. Zasady prac prowadzonych przy zimowym utrzymaniu dróg oraz technologia robót

wynikaj a z aktualnie obowiazujacych standardów utrzymania.

Poszczególnym standardom zimowe utrzymanie dróg przypisane sa minimalne poziomy utrzymania

powierzchni jezdni oraz dopuszczalne odstepstwa od standardu w warunkach wy.stepowania

opadów sniegu lub sliskosci zimowej, jak równiez dopuszczalny maksymalny czas wystepowania

tych odstepstw.

1. Drogi gminne:

Zimowe utrzymanie dróg gminnych jest prowadzone na terenie gminy Ksawerów systemem

gospodarczym, prace te nie sa zlecane. Zakupiono niezbedne materialy - sól drogowa. Za zimowe

utrzymanie dróg odpowiada Inspektor Malgorzata Krajewska - Referat Gospodarki Komunalnej,

tel. 0-42 215-84-93, 697-592-332



2. Drogi powiatowe:

Droga powiatowa ( ulica Szkolna, Nowotki, Wschodnia - od ul. Tymiankowej do uLWolskiej - ,

Wolska i Poludniowa jest utrzymywana w V standardzie zimowego utrzymania. Starostwo

Powiatowe w Pabianicach Wydzial Dróg i Mostów aktualnie sa w trakcie przygotowan do "Akcji

zima" i trwa postepowanie o wylonienie wykonawcy na ww. zadanie.

V standard

Jezdnia odsniezona. W miejscach zasp odsniezony co najmniej jeden pas ruchu z wykonaniem

mijanek. Po intensywnych opadach moga wystepowac zaspy, zajezdzony snieg, nabój sniezny.

Dopuszcza sie przerwy w komunikacji do 24 godzin. Jezdnia posypywana na odcinkach

decydujacych o mozliwosci ruchu, nie pózniej niz w ciagu 12 godzin od stwierdzenia wystepowania

zjawiska gololedzi czy sliskosci posniegowej. Zimowe utrzymanie dróg powiatowych jest

prowadzone systemem zleconym.

3. Drogi krajowe:

Droga krajowa m 71 - ulica Hubala jest utrzymywana w II standardzie zimowego utrzymania.

Nosniki pod sprzet zimowy saz wynajmu. Tel. 0-44 616-03-87

Droga krajowa m 14 - ulica Lódzka i ulica Laska jest utrzymywana w II standardzie zimowego

utrzymania. W ramach przygotowan do zimy zgromadzono w Obwodzie Drogowym w Dobroniu,

niezbedna ilosc soli do zwalczania gololedzi i mieszanki piaskowo -solnej do utrzymywania

chodników.

Radny Stefan Jedraszek zglosil zapytanie czy jest jeszcze przewidziane przed zima przejscie

równiarki?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze obecnie jezdzi równiarka po wszystkich

ulicach i przygotowuje nawierzchnie.

Radny Kazimierz Ludziejewski zwrócil uwage, aby pracownicy zajmujacy sie nawierzchnia ulic

- posypywali nawierzchnie drogi blizej krzyzówki.

Radna Anna Szczesniak - Rydz poprosila, aby równiarka zajela sie takze ulica Kosmowska oraz

ulica Boczna, ze wzgledu iz powstaje tam obecnie duzo domów.

Radna Helena Rusak zwrócila uwage na ulice Bereniki, istnial tam rów, który odprowadzal wody

opadowe od ul. Bohaterów, Gwiezdnej, az do ul. Jana Pawla. Obecnie jest tam dzialka, która jest

ciagle podwyzszana, a w zwiazku z tym utrudnienia w przeplywie odprowadzania wody. Jest to

dzialka prywatna.

Druga sprawa dotyczy ul. Spóldzielczej, przy ul. Lódzkiej jest zaglebienie po przylaczu wodno

-kanalizacyjnym do domu p. Marciniaka. Jest to dosc duze zaglebienie, zbiera sie woda i splywa na

destrukt.



Radny Henryk Nowak zapytal czy jestesmy przygotowani jezeli chodzi o srodki zabezpieczajace,

aby nie bylo slisko na drodze.

Wójt Gminy Maria Kopczewska materialy zostaly zakupione ( sól i piasek) i mamy nadzieje, ze

wystarcza na okres zimowy. Nalezy jednak pamietac o zakupie nowego plugu do ciagnika oraz

nowej solarki. Solarka, która posiadamy jest obecnie za mala, a panowie którzy wyjezdzaja do

posypywania ulic musza co chwile wracac. Czas przejazdu i wyjazdu jest wiec stracony.

Ad. 4.

Pani Elzbieta Wizner przypomniala sprawe zgloszenia w czerwcu przez panstwa Madalinskich

propozycji zakupu przez nich dzialki. Obecnie znajduje sie tam nieuzywany budynek kotlowni.

Przeksztalcony zostanie na zabudowe budynku, na cele osrodka dla osób niepelnosprawnych.

Budynek ma zostac ukonczony w ciagu 2 lat. Panstwo Madalinscy obecnie posiadaja niewielki

metraz swojej dzialki.

Zgodnie z planem zagospodarowania dzialka ta przeznaczona jest na cel obiektu oswiaty.

Radny Henryk Nowak "Kto sprzedaje ten biednieje". Teren ten zostanie w odpowiednim czasie

wykorzystany.

Radny Arkadiusz Bielecki w swojej wypowiedzi zaznaczyl, iz nie ma potrzeby, abysmy musieli

pozbywac sie dzialki. Teren ten jest przeznaczony na cele oswiaty i lepiej niech tak pozostanie.

Radny Zbigniew Pluta poprosil o zwrócenie uwagi na chodnik od Rataja, gdyz niezbedny jest tam

remont.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze zostanie przeprowadzony przeglad

gwarancyjny chodników.

Ad. 5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak o godz. 11.00

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.



/WniOSIri z posiedzeniaKomisjiGospodarlri

Ksawerów w dniu 29 pazdziernika 2009r.

Ochrony Srodowiska Rolnictwa Rady Gminy

1) w sprawie wniosku zakupu dzialki przez panstwa Madalinskich. Dzialka m ew. 2115 ul.

Zachodnia w Ksawerowie.

Stanowisko Komisji: odrzucenie wniosku w sprawie zakupu dzialki przez panstwa

Madalinskich. Dzialka nr 2115 ul. Zachodnia w Ksawerowie.

Wynik glosowania: 10 radnych glosowalo "za", glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Protokól sporzadzila:

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

"-aEWODNIC.ZACY KOMISJI

lOSPOOARl1j1. OCH ONY SROOOWISKA i ROLNICTWARady . ~n~~~~vrrówr~h

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci .

•••


